
Zápisnica

z14.zasadnutia  Komisieprerozvojobce(KROM),ktorésakonalodňa25.07.2024o18:30hod.

v zasadačke  OÚ

Pritomm:

Členovia KROM: Ing. Jarmila Grujbárová, Ing. Renáta Bačová, LL.M. Ing. Pavol Karaba, Ing Mária Boháčová, Ing.

Alena Holiková, Mgr.Vladimir  Vrána, Mgr. Martina Vanc, Ing. Silvia Rajčányová,

Ospravedlneni: Bc.Ladislav Bučik, Ing. Šimon Lukáčik, Ing. Martin Majerech,

Hostia: Ing. Marek Michlik, prednosta, Milan Bad'anský, starosta, Mgr. Martin Sitiar, vedúci hospodárskej správy

Program:

1. Otvorenie

2. R01/2024

3. Projekty a projektové zámery obce

4. Záver

Kbodul.

Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie KROM Ing. Grujbárová, ktorá privitala prítomných členov KROM..

Z celkového počtu členov KROM 5 5 boli prítomní 8 členovia a komisia bola uznášaniaschopná. Prítomní sa

dohodli, že prerokujú body podl'a navrhnutého programu.

K bodu 2.

Komisia prerokovala podklad pre RoO č.1/2024 - podprogram 1.7 investičné projekty obce. Zhodnotila stav

jednotlivých projektov a reálnu možnosť ich realizácie v tomto roku. Na základe toho navrhuje vykonať zmeny

v tomto programe podl'a priloženej tabul'ky.

K bodu 3.

Projekty  a projektové  zámery  obce:

- Stavenisko telocvične odovzdané, stavba začala

- Dohodnutý návrh úprav na projektovú dokumentáciu pre parkovanie a úpravu areálu v ZŠ

- Ukončená prestavba výdajne stravy v ZŠ

- Obec podala žiadost' o NFP na vodovod a kanalizáciu Záhradná ulica

- Príprava nového webu obce - spracované požiadavky na novú stránku - OU zabezpeči oslovenia

vytypovaných  zhotovitel'ov na spracovanie ponuky

- Zaradenie projektu riešenia križovatky HIavná/Kvetná/Štvrtocká,  rekonštrukcia komunikácie Štvrtocká po

Tajovského a výstavba chodníka -  oslovit' projektantov

- Príprava VO na chodník Lipový park - OC Centrm + cyklochodník

Príprava VO na ZOR - bufet

Úprava rozsahu projektu Komunitného centra

K bodu 4.

Predsedríčka  rokovanie KROM následne ukončila a pod'akovala prítomným za účast' a rokovanie KROM o 20.00

hod.ukončila.  .
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